

多元、公平、共融

DIVERSITY, EQUITY AND INCLUSION

At CIC-ZCP, we believe that when people feel respected and included they can be more creative, innovative, and successful. We prioritise diversity and inclusion among our employees and the communities we serve, as we strive to create a harmonious living environment together.

While we embrace diversity in the construction industry, we also show care to the community at large.

零碳天地相信當人們感受到尊重與包容時，他們會變得更有創造力與創新從而獲得成功感。我們將多元化和包容性融入員工和我們所服務的社區，共同創造和諧生活環境。

除了擁抱建造行業多元化，我們同時亦關心社區。





SERVING THE COMMUNITY

服務社區

To promote low carbon living and sustainable development in the construction industry and broader community, CIC-ZCP sponsors charities, NGOs and industry stakeholders to organise projects and activities that align with our vision.

為推進建造行業和社區的低碳生活及可持續發展，零碳天地與慈善機構、非政府組織和業界人士合作，贊助切合零碳天地願景的項目及活動。





During 2021 and 2022, CIC-ZCP has sponsored 27 projects and activities, including “Construction Safety Forum” by Hong Kong Construction Sub-Contractors Association, “Hong Kong Green Day 2022 Kick-off Ceremony” by Hong Kong Green Council, “Hong Kong’s First Green Rehab Bus Pilot Scheme” by The Conservancy Association, and “Toys Crossing Christmas Carnival” by Hong Kong Family Welfare Association. These sponsored activities were successfully organised with enthusiastic participation from children, young people and the general public, and engaged around 20,000 participants.

2021至2022年期間，零碳天地合共贊助了27個項目及活動，包括：由香港建造業分包商聯會舉辦的「建造安全論壇」、環保促進會舉辦的「香港綠色日2022 啟動儀式」、長春社舉辦的「香港綠色復康巴士先導計劃」，以及香港家庭福利會舉辦的「『惜』玩野樂園－冬日玩樂市集」。贊助活動獲兒童、青少年和公眾的踴躍參與，參與人數高達約20,000人。



During the pandemic, CIC-ZCP collaborated with CISVP to support the community in need. In this regard, several Blood Donation Days were organised to show our care to the well-being of the community.

疫情期間，零碳天地與建造業運動及義工計劃攜手，舉辦多個捐血日活動，以表達對社區及居民福祉的關注。

